
Niezatwierdzony przez Radę Gminy 

 

Protokół z XIX Sesji Rady Gminy Kaźmierz 

z dnia 18 stycznia 2016 r. 

 

 

 

 

I. Sprawy organizacyjne. 

 

Dnia 18 stycznia 2016 r. o godzinie 15
30

 Przewodnicząca Rady Gminy Kaźmierz 

 A. Wojciechowska rozpoczęła obrady XIX sesji Rady Gminy witając wszystkich obecnych 

na sali. 

Po przedstawieniu porządku obrad i stwierdzeniu kworum 15 radnych (pełny skład Rady 

Gminy), Przewodnicząca zaproponowała na Sekretarza sesji radnego Jerzego Kamińskiego. 

Kandydaturę  radnego J. Kamińskiego radni przegłosowali jednogłośnie 15/piętnastoma/ 

głosami „za”.  

 

Listy obecności radnych, sołtysów stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokółu. 

 

Do przedstawionego porządku obrad A. Wojciechowska zaproponowała wprowadzenie 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 

Kaźmierz na 2016 r. 

Uchwała ta podjęta była na poprzedniej sesji, ale ze względna błąd w załączniku musi być 

ponownie uchwalona. 

Radni jednogłośnie 15(piętnastoma) głosami „za” przyjęli zaproponowany ze 

zmianami porządek obrad. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

 

Radni jednogłośnie 15(piętnastoma) głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej XVIII Sesji 

Rady Gminy, który dostępny był w biurze Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

(www.kazmierz.pl) 

 

II. Radni nie przedstawili interpelacji i zapytań. 

 

III. Dyskusje i Decyzje 

 

Dyrektor Gminnego Zespołu Oświatowego J.Stróżyk omówił projekty uchwał 

 w sprawie:  

 przyjęcia Gminnego Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 

 warunków i trybu przyznawania uczniom stypendium naukowego i Nagrody 

Wójta Gminy Kaźmierz ze środków Gminy Kaźmierz. 



Oba projekty uchwał sporządzono w oparciu o ustawę o systemie oświaty i mają one na celu 

wspieranie uzdolnionych uczniów uczęszczających do szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kaźmierz. 

Osiągnięcia Uczniów  będą promowane w mediach elektronicznych i miejscowej prasie. 

Uczniowie  otrzymają także drobne gratyfikacje finansowe. 

Programy określają adresatów nagród,  cele i zadania oraz zabezpieczone środki finansowe. 

J. Stróżyk zaproponował autopoprawkę - dodanie punktu 7 określającego liczbę 

przyznawanych stypendiów w liczbie 15 w skali roku. 

Następnie J. Stróżyk omówił zasady regulaminu przyznawania stypendium 

naukowego i Nagrody Wójta Gminy Kaźmierz.  

Wymienił  kryteria i zasady przyznawania stypendium i Nagrody Wójta Gminy 

Kaźmierz. 

 

Radny T. Augustyn złożył wniosek formalny o  pozostawienie projektu uchwały bez 

zmian i nie uwzględnianie autopoprawki, dając w ten sposób szanse większej liczbie uczniów. 

 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że liczba stypendiów zawężona do 15 osób była założona, 

po to, by uniknąć celowego naciągania ocen. 

 

A.Wojciechowska zaproponowała przyznanie stypendiów wszystkim uczniom 

osiągającym średnią ocen powyżej 5,20 na koniec roku szkolnego lub podwyższeniem 

wysokości średniej ocen. 

 

Zdaniem radnej  Z. Śmieszek uczniowie będą zabiegać o podwyższanie średniej ocen. 

 

Włączając się do dyskusji radny T. Augustyn stwierdził, że to bardzo dobra sytuacja, 

jeśli uczniowie będą podwyższać średnie swoich ocen, gdyż wpłynie to na lepszy wizerunek 

szkół w terenie. Z tego też względu nie należy zawężać liczby uczniów ubiegających się 

 o stypendia naukowe. 

 

Radny A. Gidaszewski zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie składu komisji przyznającej 

stypendia naukowe. 

 

J. Stróżyk poinformował, o  składzie komisji, którą stanowić będą pracownicy 

samorządowi, którzy od strony technicznej zajmą się przygotowaniem dokumentacji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy złożyła propozycję podwyższenia średniej ocen do 5,30 

i nie ograniczania liczby uczniów ubiegających się o stypendium naukowe. 

 

A.Wojciechowska przedstawiła do głosowania treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów w wersji, którą otrzymali 

radni w materiałach na Sesję. 

 

Radni jednogłośnie 15(piętnastoma) głosami „za” podjęli: 



 

 

  

 

Uchwałę Nr XIX/113/16 

w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy przeczytała projekt uchwały w sprawie  warunków i trybu 

przyznawania uczniom stypendium naukowego i Nagrody Wójta Gminy Kaźmierz ze 

środków Gminy Kaźmierz. 

J. Stróżyk zaproponował wprowadzenie w paragrafie 5 punkt 1a i b poprawki polegającej na 

podwyższeniu  średniej ocen na koniec roku szkolnego  do wysokości 5,30. 

 

Radni 15(piętnastoma) głosami „za”  przyjęli autopoprawkę do uchwały wprowadzającą 

 w paragrafie 5 punkt 1a i b podwyższenie średniej ocen na koniec roku szkolnego  do wysokości 5,30, 

zamiast 5,20. 

 

Radni podczas głosowania 15(piętnastoma) głosami „za”  podjęli: 

 

Uchwalę Nr XIX/114/16 

w sprawie warunków i trybu przyznawania uczniom stypendium 

naukowego 

 i Nagrody Wójta Gminy Kaźmierz ze środków Gminy Kaźmierz. 

 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia planu pracy Rady Gminy Kaźmierz na 2016 r.  

Zmiana dotyczy załącznika, który w punkcie 10 podpunkt 4 otrzymuje brzmienie 2017 rok, 

zamiast 2016 rok. 

 

Radni w głosowaniu 15(piętnastoma) głosami „za”  podjęli: 

 

Uchwalę Nr XIX/114/16 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 

Kaźmierz na 2016 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 



 

IV. Ze względu na brak interpelacji i zapytań radnych punkt ten nie 

był realizowany. 

 

V. Dyskusje i Decyzje. 

 

 Zastępca Wójta podziękował radnym z Klubu Przyjazna Gmina za wywołanie 

projektu uchwały w sprawie przyznawania stypendium naukowego i Nagrody Wójta. 

 

 Radny G. Skabara zwrócił uwagę na problem niszczenia drzew przez umieszczanie na 

nich plakatów. 

 

 A. Wojciechowska zleciła Zastępcy Wójta zajęcie się w/w problemem wspólnie  

z Dyrektorem Zakładu Usług Komunalnych. 

 

 Radna  Z. Śmieszek poruszyła kwestię zabezpieczenia budynku pustostanu przy ulicy 

Gimnazjalnej, w którym ponownie gromadzi się młodzież. 

 

 Zastępca Wójta zapewnił o działaniach w tej w/w sprawie z właścicielem posesji. 

Podobnych działań wymaga posesja w Rynku. 

 

 Radny J. Kamiński przedstawił informacje z  posiedzenia Komisji Rolnictwa 

 i Ochrony Środowiska z dnia 14.01.2016 r.  

Mieszkańcy sołectwa Komorowo wyrazili wolę spotkania z przedstawicielem 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Poznaniu. Zaproponowano dwa terminy 

spotkania w Urzędzie Gminy 2 lub 4 lutego br. Po uzgodnieniu terminu odbędzie się 

spotkanie. 

Na obecną chwilę nie ma podstaw do uznania wysp na Jeziorze Bytyńskim jako 

rezerwat przyrody. Niemniej nadal obowiązuje tam strefa ciszy. 

 

 Radny R. Hartwich nawiązał do tematu rezerwatu „Wyspy” na Jeziorze Bytyńskim. 

Poruszył sprawę poboru wody z Jeziora Bytyńskiego. Wysokość poboru wody 

 z Jeziora Bytyńskiego o jaką wnioskował przedsiębiorca zdaniem radnego nie jest 

adekwatna do powierzchni areału uprawowego. 

Zdaniem radnego jest możliwość wnioskowania o uznanie „Wysp” na Jeziorze 

Bytyńskim jako użytek ekologiczny. 

Radny poprosił o  informację o udziale gminy w Programie ochrony jezior Polski 

Północnej. 

 

 Wójt wyjaśnił, że  informacji uzyskanych od Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków  wynika, iż wygasły wszystkie przesłanki o uznaniu „Wysp” na Jeziorze 

Bytyńskim jako rezerwatu. 



 Kierownik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska UG w Kaźmierzu Marek 

Jakubowski potwierdził wolę uczestnictwa Gminy w tym Programie już w 2013 r.  

w pozyskaniu środków na kanalizację. Do tej pory nie ma odpowiedzi od organizatora 

Programu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o posiedzeniu wspólnym 

Komisji Stałych Rady Gminy Kaźmierz w dniu 28 stycznia 2016 r. o godzinie 

17
00 

 w sali konferencyjne przy Urzędzie Gminy. Tematem spotkania będzie 

sprawa wykupu mieszkań komunalnych. 

Na następnej Sesji przedstawiony zostanie projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Statutowej. 

 

VI. Zakończenie obrad Sesji Rady Gminy Kaźmierz 

 

A. Wojciechowska o godzinie 16
05

 zakończyła obrady XIX Sesji Rady Gminy 

Kaźmierz, dziękując wszystkim za przybycie. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Iwona Krata 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


